
Br.StS /61. Vukovar,10.9.1961. 

Dragi Tonči, 

nisam se mogao prije javiti,jer sam nakon povrat-

ka s dopusta imao posla preko glave.Ja sam bio dva 
puta u kolovozu 

u Zagrebu i to naskok,jer sam inače bio u 
Samoboru i okolici.Čuo 

sam,tako 11.8.kada sam bio u republičkom 
savjetu,da si i Ti na dopu--

stu,a 23.8.bio sam a Zagrebu poslije podne i 
naao se s prof.Dor-

nom i Rengjelom.Mislio sam doći u petak 25.9.na 
sastanak numizin.a1i 

nisam mogao u Zgb.,jer sam bio spriječen drugj.m 
programom. 

Pisao sam Ti prije odlaska o iskapanju u 
Bogdanovima. alba,koju je 

naš Savjet iz formalnih raz1oga podnio,odbijena 
je,ali je u rješe=-

nje ušao veoma vaŽan pasus o sudbini nađenih Ipredmeta.Ovi bi 
se 

dali ustanovi,koju bi odredio repub1.savjet1 a1i uz 
prethodnu sugla-

nost savjeta za kulturu u Vukovaru.Na to smo dobili 
kratak odgovor 

od Arh,muzeja u Za6rebu,da o.g.iskpanje otpada i da je 
oclloženo 

za drugi termin. 
Druga novost je( mi smo o tome govorili u Zagreou), 

da je kotar u Vinkovcima proglasio vinkovački muzej MATIČNIMliako 

još nij-e izvršena ni regis racija n rh muzja.Trepl.'sajei-u mi 

m.o.napomenuše,da će savjet tek u toku ove jeseni dati preporuke u 

pogledu matičnih muzeja,a u vezi sa zakonskim profftima i uslovima 

itd: -toj stv -E - s2x1 govorio u Zgbu kao pretsj ik'podrunice;717a 

sam i osječanima saopćio stanovište Zagreba. 

2o.i 21.o.mj.dolazi u Osijek-Vakovar-Ilok grupa 

od 80 arheologa naših i stranih iz 14 drŽava.To organizira komisija 

za limes.Kod nas će se zadržati sv4a 1 sat,pregledati oba =eja 

i odmah sa svojim autobusima krenut'l dalje na istIk. 

Bilo bi još puno za dogovoriti,ali prije kraja 

o.mj.nemogu nikako u Zagreb,jer se sve te komplicirane stavr naj-

bolje mogu usmeno riješiti. 
Zurim da pismo ode još prije podne. 

S lijepim pozdravima odani 


